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Vullc repetir que les dietes les justificarem com cal i com fan 
a totes les empreses, una persona quan se’n va,  fica el conta 
quilòmetres a zero, aplega al lloc de destí i torna, mira els kilò-
metres, se’ls apunte, i si ha anat al restaurant i ha pagat, per 
exemple amb la Visa, ha sigut previngut de demanar la factura, i 
després va a l’ajuntament i ho presenta al secretari, i li diu, mira 
he fet tants quilometres tal dia, i després ací et porte la factura 
del restaurant, i després el secretari li liquida. Aixó fan a tots le 
empreses, i em pareix que és un funcionament clar, claríssim, 
llavors no sé quina veu podeu llançar a la gent del poble demo-
nitzant ja aquest tipus d’actuació, és que no ho compreneu?
Demane la paraula el portaveu del grup popular i quan el Sr. 
alcalde  li autoritza diu:

Tot es vorà a l’ajuntament si traieu subvencions, espere que 
siguen abundants les que porteu, que d’ací a quatre anys pugueu 
dir: van portar més dels quatre milions d’euros que Miguel va 
portar.

El Sr. Viol Zaragozà diu:
La meua replica és que si tu vols justificar que feies unes des-
peses en restaurants sense justificar, que estaven sense justifi-
cants, si les vols justificar amb les subvencions que traus per 
a l’Ajuntament pense que estàs equivocat. Ja es va veure que 
portaves subvencions, nosaltres també intentarem portar-ne, 
però això no canvia perquè les altres coses es facen bé, s’ha 
justificat una cosa que no te res a vore amb l’altra, la justificació 
és portar ací un paper.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que és una conversació inútil.
Sotmesa la proposta a votació s’aprova per cinc vots a favor, del 
Sr. alcalde i el grup JNP, i quatre abstencions del grup popular.

7é.- CONEIXEMENT DEL DECRET D’ALCALDIA EN  
MATÈRIA DE NOMENAMENT DE TINENTS D’ALCALDE 
I DE TRESORER.- Es dóna compte al Ple que El Sr. alcalde fent 
ús de les facultats que li conferix l’article 22 del RDL 781/1986, 
de 18 d’ abril, i l’article  46 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals  ha resolt 
nomenar els següents tinents d’alcalde:
1r Tte. D’alcalde: Gustavo Viol Zaragozà.
2n Tte. D’alcalde: Juan José SALES
3r Tte. D’alcalde: Héctor Ripollés Gascó.
Tresorera: Estefanía Montull Rodrigo.

Demana la paraula el Sr. Zaragozà Muñoz que diu: Ens abste-

nim ja que el Senyor alcalde sabrà i coneixerà en qui té deposi-
tada la seua confiança.

Li concedix la paraula el Sr. alcalde al Sr. Viol Zaragozà el qual 
diu que creu que en aquest punt no cal votar.
Pregunta el Sr. alcalde si algun vol fer alguna observació més 
i el Sr. Zaragozà Muñoz diu que li agradaria que s’aconseguira 
un clima de cooperació i se supere les diferències polítiques i es 
faça una esforç entre tots per a poder posar la policia local que 
creu que està reclamant la gent del poble. Que és un tema per a 
posar-se d’acord perquè sap que hi ha molta gent del poble que 
està molt preocupada amb aquest tema, i es podrà fer un esforç 
econòmic per part de l’Ajuntament per a posar almenys dos 
agents, en horaris aleatori o com siga, però que hi haja vigilàn-
cia en el poble, per a evitar certs fets, que cada dia van a més i 
s’ha de previndre d’una manera o d’una altra.
El Sr. alcalde  respon que està d’acord en tot el que ha dit el Sr. 
Zaragozà i ho estudiaran però que sap que dues persones per 
a policia municipal no són suficients, però que ho estudiaran i 
faran l’esforç necessari perquè els veïns de les Coves estiguen 
tranquils; que ja s’ha posat en contacte amb el subdelegat del 
Govern perquè aquest cas fatídic i que ens porta a tots de cap es 
resolga com més prompte millor, i que fins que es tinga policia 
local que hi haja més vigilància de la què ha existit fins ara. 
Que estan cridant a totes les portes que poden, i espera que ells 
facen el mateix, i que espera que en aquest cas s’actue de forma 
conjunta, perquè ningú s’esperava que alguna vegada poguera 
ocórrer en el nostre poble el que ha ocorregut. Que està en con-
tacte amb la policia judicial, que està totes les vesprades ací, i 
estan treballant amb interés encara que no ens poden donar cap 
informació.
Que confiem tots en la forces de seguretat i estudiarem la pro-
posta.
El Sr. Viol Zaragozà diu que no es quede tot en paraules i que 
el Sr. Zaragozà presente una proposta econòmica, ja que seria 
fonamental que no quede tot en l’aire, ens posarem a treballar, 
però que es presente una proposta econòmica i de viabilitat, 
perquè hem de començar a treballar sobre quelcom, que no es 
quede només en paraules.
El Sr. Zaragozà diu que sobre uns quaranta mil euros anuals 
i que en aquest tema poden comptar amb la col·laboració de 
tots.
El sr. alcalde diu que vist el compromís dels dos grups dóna per 
conclòs el Ple i alça la Sessió, a les vint-i-dos hores i cinquanta-
dos minuts, de la qual cosa jo, el secretari, done fe.

Vist i plau
L’alcalde.


